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Abstract (en)
The cistern interior (40) contains water intake and drainage fittings (13,20). At least one functional component of the fittings is integrated in the wall
(2) of the cistern box. The component is a tube, which may form an overflow (10), an intake (16) or a fitting channel (21). The component may be
formed integrally with a side wall (3,4). The cistern body is manufactured by blow moulding, and the component is formed integrally with it in the
same process.

Abstract (de)
Der Kastenkörper weist einen Innenraum (40) auf, in dem Armaturen (13, 20) unterzubringen sind. Wenigstens ein Funktionsteil (10, 16, 21) der
Einlauf- oder Ablaufarmatur (20, 13) ist in der Wandung (2) des Kastenkörpers integriert. Vorzugsweise ist der Funktionsteil ein Rohr, das einen
Überlauf- (10), einen Einlauf- (16) oder einen Installationskanal (21) bildet. Der Kastenkörper (1) wird vorzugsweise durch Blasformen hergestellt.
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